
 

 

Protokoll ordinarie styrelsemöte i Poms – Nationell 

förening för habiliteringspsykologer 2021-05-28 

 

 

Plats: 

Digitalt möte pga Covid-19: 

https://spsm.zoom.us/j/91669957370  
 

Tid: 

08:30-12.00, 13.00-15.00 

 

Föredragningslista  

§1 Mötets öppnande 
§2 Val av ordförande för mötet - Karin väljs som ordförande 

för mötet 

§3  Val av sekreterare för mötet – My väljs som sekreterare 

för mötet 

§4 Godkännande av föredragningslistan – listan godkänns 

§5 Föregående protokoll, Karin går igenom föregående 

protokoll. 

§6 Rapporter 

- Kassör ekonomi, Maria rapporterar att ekonomin är 

fortsatt god 

- Kassör medlemmar, Karin rapporterar att vi har 20 

nya medlemmar. Det ser ut som att några av dessa är 

personer varit medlemmar tidigare. 

- Ordförande: Poms har fått en inbjudan till 

dialogseminarie med förbundet kring Nära vård 

 

§7 Uppföljning event:  

 

 Event Peter Karlsson: inspelning finns men vi behöver 

fundera kring hur vi ska sprida filmen. Magnus har varit i 

kontakt med förbundet men inte fått svar på hur man kan 

göra för att sprida filmen utan att den laddas ner och kan 

spridas vidare. Vi inväntar svar från förbundet. Om de tex 

ha rett konto på Vimeo eller annan liknande 

streamingtjänst. Maria lyfter frågan på mötet med 

förbundet den 9/6. Vi behöver fundera på om vi ska ha 

ett eget konto på ex Vimeo? Och hur ska vi sprida 

informationen till rätt personer (endast till våra 

medlemmar). Diskussion om hur vi löser det vi faktiskt 

lovat i samband med eventet. Att lägga upp filmen på vår 

hemsida med medlemsinloggning. Vi har fått rapporter 

om att många har svårt att nå medlemsinloggningen på 

vår hemsida från sina jobb. Kan det vara att den endast 

fungerar med webbläsare Explorer? - Kan vi fråga Magnus 

Bjurhammar? Maria ställer frågan till honom. Karin mailar 

andra yrkesföreningar kring erfarenheter av att streama 

https://spsm.zoom.us/j/91669957370


 

 

film till medlemmar. Power pointen? 

 

 Event kring rörelsehinder, Mirjam berättar: God spridning 

på deltagarna, med representation från Sundsvall, 

Gotland, Värmland, Stockholm, Västmanland mfl. 

Liknande erfarenheter uppmärksammades. RH trängs ut 

av övriga diagnoser. Ett annat jobb behöver göras på 

barnsidan för att förhindra psykisk ohälsa längre upp i 

åldrarna. En grupp på 7 personer som gärna fortsätter att 

träffas ca 2 gånger per termin. Borde vara ca 1 ½ timme 

per träff. Lite kort med en timme. Kanske en blänkare i 

nyhetsbrevet om detta? Gärna nämna Marie Ahrlings 

namn och hennes engagemang. Mirjam formulerar något. 

 

I samband med eventet kring RH framkom att Ann Alrik 

Schmidt, koordinator för den kognitiva delen i CPUP- 
registret önskar kontakt med Poms. Ann har tagit 

kontakt med kp Marie Ahrling utifrån att hon gärna 

samarbetar med Poms. Önskar sprida kunskap om den 

kognitiva delen i CPUP-registret. Karin kan ta kontakt 

utifrån sin roll som ordförande. Och vad kan vi få ut av 

en eventuell samverkan med CPUP? Vad skulle det kunna 

vara?  

 

 

12:00-13:00 Mötet pausas för lunch 

 

 

§8 Remiss – Poms har lämnat synpunkter på remiss, 

Delbetänkande av Utredningen om sammanhållen information inom 

vård och omsorg, via Karin,  

 

§9     -    Facebookgruppen – aktuella trådar, Det har varit 

mycket aktivitet på Facebook. Många intressanta trådar. 

 

- Poms@poms.nu aktivitet sen förra mötet  
 

- Nyhetsbrev – Caroline sammanfattar vilka punkter 

som kan lämpa sig för nästa nyhetsbrev. 

event kring rörelsehinder 

 

- Hemsidan: Maria förmedlar information från 
kansliet/Kristina Wallin mfl. 

Hela förbundet kommer ändra sin hemsida, en del av 

demokratiseringsprocessen. Ev kommer mer info 

under rådskonferesnen. Förslag att vi skjuter upp 

förflyttningen av hemsidan till hösten. Då kommer alla 

yrkesföreningar erbjudas olika alternativ. Frida och 

Maria kommer sammanfatta vad som är gjort hittills. 

Maria har också kontaktat Magnus Bjurehammar och 
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ställt frågan om han kan tänka sig att fortsätta att 

sköta gamla hemsidan. Han har sagt ja till detta. Karin 

föreslår att vi skriver något på hemsidan om att vi 

avvaktar revidering av hemsida i väntan på att gå in i 

Psykologförbundets hemsida alternativt inväntar 

Psykologförbundets förändringar. Den nya sidan kommer 

bli en hemsida som vi sköter själva. Konferens och 

konferensanmälan. Kristina Wallin kan lägga en länk 

till konferensanmälan på förbundets hemsida. 

Eventuellt kan förbundet vara oss behjälpliga med 

fakturering. Kan vi använda oss av förbundets zoom-

licens? Svar ja. Förbundssekreterare kan skicka länk 

till mötet och starta mötet. Dock inte bistå med övrig 

teknisk support. Maria undrar om någon kan vara 

med den 9 juni. 

 
§10 Rådskonferens 29 maj (synpunkter Temperaturmätning, 

Demokratiska organisationen) 

Förslag på synpunkter: 

-Förbundets stöd kring digitalisering, utifrån den digitala 

utvecklingen under pandemin. Vad finns? Vad kan förbundet 

erbjuda? Den är viktig och spelar roll för små föreningar. En 

demokratifråga. 

-att sammanföra olika yrkesföreningar 

-kompetensförsörjning och kompetensutveckling inom 

habiliteringen. Yrkesspecifika frågor får inte plats. Överföring 

av kompetens från erfarna psykologer. Även 

kompetensutveckling för erfarna psykologer. utredningar som 

inte håller måttet – hänger ihop med kompetens. Oroväckande 

om psykologer inte vill arbeta inom habiliteringen 

- att hinna göra vårt arbete med god kvalité. Utredning och 

insatser efter utredning. Att insatser efter utredningar trängs 

ut. Karin informerar om att det sedan ett år tillbaka görs 

mätningar kring väntetid för insatser/behandling. 

-diskussion om stöd i primärvård vs habilitering 

 

12-13 LUNCH 

 

§11 Konferensplanering Vi delar upp oss och diskuterar i två 

parallella grupper. 

Program (Magnus, Anna och My skissar på det) 

Övrig admin och planering kring konferensen (Mirjam, Karin, 

Frida och Maria).  

Planeringsanteckningar nedan i kursivt: 

 

Titel: Ökad livskvalitet – evidens, behandling och interventioner 
  
presentation föreläsare fredag 4 juni 
  



 

 

Anmälan: Möjligt göra anmälningsformulär, länkad via POMS 

hemsida. Förtydligat innehåll i anmälan (Maria, Mirjam och 

Anna) Nuv. format:  Namn, Arbetsplats, e-post, Telefon, Fakturaid, 

Fakturaadress, Plus vilket spår, medlem eller ej 
  
Sista anmälningsdag: 20/9 
  
Fakturering: mer efter 9/6, fakturering har Magnus hittills skött, 

en fil m anmälda kommer (excel). Magnus har mall (revideras) som 

gör om till utskriftsmöjlig faktura. Efter utskrift  i word till 

fönsterkuvert och postas. Ofta tillkommer en del mailkontakt när 

fakturauppgifter saknas. Fakturering brukat ske löpnade, många 
före, några efter. Anmälningsformuläret kan med fördel anges i 

olika rader för att stämma med ”Magnus mall” Om förbundet inte 

kan: Maria, Mirjam och Anna hjälpas åt. 
  
Reklam/annonsering: 

         POMS hemsida Maria 

         Fb-grupp x3 Karin och Magnus 

         ev separat utskick av program före Nyhetsbrev (Carolin med 2 

sidor program utan anmälan om 9/6 dröjsmål) 

         Nyhetsbrev med all info och länk mm (Carolin) 

         Psykologförbundets hemsida erbjudande följ upp 9/6 

         De som deltar i kvalitetskonferens ev. skriva i chatt där? 

         Psykologtidningen papperstidning: deadline 2/8 inför utgåva 

27/8. Pris annons 1/8 sida 4320 (kursannons) kr. Rational: 

internationella föreläsare kring IF + synas. (Frida) 

  
Tidplan: 
Prio 1. gå ut med programmet 
  
Teknik vid konferens/Zoom:  
Utse teknikansvariga: 
My barnspår ihop med Carolin (kontakt med föreläsare x 3) 
Magnus (kontakt med int. föreläsare) vuxenspår ihop med Frida ( 

kontakt med föreläsare x 3) 
  
Alt 1: Nyttja förbundets zoomlicens (+ kostar inget, vi behöver ej 

egen licens. Kunna få genomgång i zoom av kansliet Carolin o 

Frida) 
  



 

 

Alt II: Köpa egen licens eller köra på jobblicens? 
  
Alt III: Köpa in någon som håller/anlita Visualized (jfr prel. beslut 

protokoll) 
  
Att göra som host under mötet: 
  
A: Fördela grupper (barn), släppa in deltagare, följa chatt 
B: En sköter kontakt med föreläsare under mötet 

 
Arbetsfördelning efter mötet: 
Titel per föreläsning: Carolin, Karin, Magnus, Anna återkommer 

till Magnus senast 4/6 

 
Karin: Gerda l utgår meddela henne 
Maria mailar info efter möte 9 juni 
Magnus mailar program i redigerbar form efter titlar inkommit 
  
Övrigt: 
Bjuda in Kp till nästa styrelsemöte möte? - bordlagt 
 

§12 Nästa möte 

27 augusti. Maria och Mirjam anmäler att de inte kan delta vid 

detta tillfälle.  

 

Flera upplever att det skulle vara roligt att träffas och i 

samband med mötet kanske ha en social sammankomst. tex 

från 14-15 i samband med mötets avslut. Vi satsar på att göra 

det digitalt redan vid nästa träff. Osäkert när det blir möjligt 

att ses fysiskt. 

 

§13  Mötets avslutande 

 

 


